

《单词百科:diagnostically是什么意思?diagnostically怎么发音?diagnostically的解释和用法》

英语单词diagnostically是什么意思?diagnostically怎么读?diagnostically怎么发音?简答网为您整理了diagnostically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



diagnostically怎么读

diagnostically的读音:[da 'n st kl]

diagnostically的意思

1、诊断上，按照诊断；

diagnostically的双语例句

1、Mammography is also used diagnostically to evaluate lumps, pain, and nipple discharge.

乳房X线 照相术也可用于诊断评估肿块、乳痛和乳头排泄物。

2、The two bolus tests are not diagnostically useful, as overlaps between the diagnostic groups were observed.

然而两种单次剂量的实验没有诊断意义，因为它们诊断组中都发生了交迭现象。

3、In the absence of generalized adenopathy, enlargement of specific cervical lymph node groups can be helpful diagnostically.

在没有广义腺病的情况下，特殊颈部淋巴结组肿大对诊断很有帮助。

4、Application of diagnostically lossless compression to the data compression in magnetic flux leakage inspection of pipelines

检测无损压缩在管道漏磁检测数据压缩中的应用

5、This paper presents a retrospective analysis of 40 patients with intracranial meningioma diagnostically confirmed by CT scan, operation and pathological studies.

本文对40例经CT扫描、手术及病理证实的颅内脑膜瘤与脑水肿的关系作了回顾性分析。

6、According to Richard Irwin's Cough Anatomical Diagnostic Protocol, 173 cases of chronic cough were diagnostically followed up.

对173例慢性咳嗽者采用Richard Irwin提出的解剖学定位法进行诊断性随访。

7、Diagnostically it has to be differentiated from seminoma, metastatic carcinoid tumor, Sertoli cell tumor and granulose cell tumor.

该肿瘤应与精原细胞瘤、转移性类癌、支持细胞瘤及粒层细胞瘤等鉴别。

8、Conclusion One-step RT-PCR assay for detection specific fusion gene provides a useful tool for confirmation of the diagnosis of RMS in diagnostically difficult cases and in retrospective studies.

结论一步法RT-PCR技术检测染色体易位融合基因为临床RMS疑难病例的诊断和研究提供了有效技术手段；

以上是简答网为您整理的diagnostically怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于diagnostically的用法、diagnostically的释义、diagnostically的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/diagnostically>

